



التاريخ: 9 مارس 2026

المحترمين،

السادة/قسم الإفصاح والإمتثال

إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب.: 54500 – أبوظبي

تحية طيبة وبعد،

**الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي لشركة أبوظبي الوطنية للفنادق**

**Subject: Abu Dhabi National Hotels PJSC – Confirmation of Operational and Financial Stability**

Abu Dhabi National Hotels (the "Company") confirms the following:

1. The Company is closely monitoring the current situation in the UAE and the broader Gulf region and is working in coordination with the relevant UAE authorities to ensure the safety of its employees, guests, facilities, and operations.
2. Currently, the Company's hospitality operations across the UAE continue to operate as normal. All hotels, catering services, transport, and related hospitality activities under the ADN H Group remain fully operational, and services to guests and other clients continue without disruption.
3. The Company confirms that so far, there has been no material impact on its business operations, liquidity, or financial position arising from the recent regional developments. The Company remains operationally and financially sound.
4. The Company maintains well-established governance, risk management, and business continuity frameworks, supported by experienced management teams to ensure operational resilience and continuity across all business units.
5. The Company will continue to monitor the situation closely and will provide further updates should any material developments arise that require disclosure in accordance with the applicable regulations of the Abu Dhabi Securities Exchange.

**Disclaimer**

The statements above reflect the Company's assessment as at the date of this disclosure, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Company will provide further updates should any material developments arise.

Yours sincere

تؤكد شركة أبوظبي الوطنية للفنادق أو ("الشركة") ما يلي:

1. تتابع الشركة عن كثب الوضع الراهن في دولة الإمارات العربية المتحدة وفي منطقة الخليج بشكل عام، وتعمل بالتنسيق مع الجهات المختصة في الدولة لضمان سلامة موظفيها وضيوفها ومرافقها وعملياتها التشغيلية.
2. في الوقت الحالي، تواصل الشركة عمليات الضيافة التابعة لها في مختلف أنحاء دولة الإمارات بشكل طبيعي. تعمل جميع الفنادق وخدمات التموين والنقل والأنشطة الأخرى المرتبطة بقطاع الضيافة ضمن المجموعة بكامل طاقتها، كما تستمر في تقديم الخدمات للضيوف والعملاء الآخرين دون أي انقطاع.
3. تؤكد الشركة أنه حتى الآن لم يطرأ أي تأثير جوهري على عملياتها التشغيلية أو سيولتها أو وضعها المالي نتيجة التطورات الإقليمية الأخيرة، ولا تزال الشركة تتمتع بمتانة تشغيلية ومالية.
4. تعتمد الشركة أنظمة قائمة حوكمة وإدارة المخاطر واستمرارية الأعمال، مدعومة بفرق عمل إدارية ذات خبرة، بما يضمن مرونة العمليات واستمراريتها عبر جميع وحدات الأعمال.
5. ستواصل الشركة متابعة تطورات الوضع عن كثب، وستقوم بالإفصاح عن أي مستجدات جوهريّة قد تطرأ، وذلك وفقاً للأنظمة واللوائح المعمول بها في سوق أبوظبي للأوراق المالية.

**بيان إخلاء المسؤولية**

تظهر البيانات الواردة أعلاه تقييم الشركة حتى تاريخ هذا البيان، وذلك استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً وتخضع للمراجعة في ضوء تطور الأوضاع. وستقوم الشركة بتقديم تحديثات إضافية في حال حدوث أي تطورات جوهريّة.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

الشيخ أحمد محمد سلطان سرور الظاهري

Sheikh Ahmed Mohammed Sultan Suuroor AlDhaheeri  
Vice Chairman and Managing Director